



SCRIPT LINE

TITLE VF : LE SILENCE DU FLEUVE

TITLE VI : RIVER SILENCE

Production : EYESTEELFILM, ONF

Director : ROGÉRIO SOARES

Original version : original brazilian language

Nationality : canadian

Duration : 91'

Delivery : 2019

Version available : original brazilian language subtitled in English

Rights available : Europe



Synopsis VF

Rogério Soares, le réalisateur du SILENCE DU FLEUVE s'immerge au Brésil auprès des riverains du fleuve Xingu touchés de plein fouet par la construction du gigantesque barrage de Belo Monte, l'un des projets d'infrastructure les plus contestés au monde. Il a causé une dévastation écologique et sociale inouïe dans toute la région, entraînant le déplacement de plus de 40 000 habitants.

Rogério Soares se rend dans ce monde mythique et brutal pour rencontrer certains de ses habitants, les plus vulnérables et les plus inspirants. Mêlant une analyse éclairée à une esthétique baroque et à un réalisme magique latino-américain, il réalise un film fleuve poétique et saisissant, qui offre un regard rare et profondément empathique sur la vie des personnes prises dans les méandres du "développement en catastrophe".

Synopsis VI

Rogério Soares, director of SILENCE OF THE RIVER, immerses himself in Brazil with the people living along the Xingu River by the construction of the gigantic Belo Monte dam, one of the world's most controversial infrastructure projects in the world. It has caused unprecedented ecological and social devastation throughout the region, displacing displacement of over 40,000 inhabitants.

Rogério Soares travels to this mythical and brutal world to meet some of its inhabitants, the most vulnerable and the most inspiring. Combining enlightened analysis with baroque aesthetics and Latin American and magical realism, he creates a gripping, poetic film that offers a rare, deeply empathetic look at the lives of people the lives of people caught up in the twists and turns of "catastrophic development"